
Beste meneer Kooy, 

 

Dank voor uw vervolgvraag. Het antwoord op deze vraag is genuanceerd door het feit dat niet bekend 

is wat een ‘grote windmolen’ precies is. Daarnaast is het zo dat we bij de aanleg van een hectare zon 

er niet van uit kunnen gaan dat alle ruimte volledig wordt benut. Zo is er ruimte nodig voor kabels en 

leidingen, maar ook voor waterhuishouding en landschappelijke inpassing. Uiteraard heeft ook de 

opstelling van de zonnepanelen invloed op de opbrengst. Met inachtneming van deze nuances komen 

we op een schatting dat een (grote) windmolen ongeveer gelijk staat aan 5-7 hectare zon.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

Lau Bosse 

06-58076289 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Van: Andre Kooy <Andre.Kooy@quintus.nl>  

Verzonden: woensdag 13 maart 2024 16:46 

Aan: Bosse, Lau <Lau.Bosse@stichtsevecht.nl> 

Onderwerp: RE: Vragen over strategie zonnevelden 

 

 

Geachte heer Bosse, beste Lau, 

Een vervolgvraag: 
- Er wordt gesproken over tientallen hectares aan zonnevelden. Hoeveel hectare zonnevelden 

heb je nodig voor dezelfde energieopbrengst van een grote windmolen? 

Met vriendelijke groeten, Andre 
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From: Bosse, Lau <Lau.Bosse@stichtsevecht.nl>  

Sent: Tuesday, 12 March 2024 11:40 

To: Andre Kooy <Andre.Kooy@quintus.nl> 

Subject: RE: Vragen over strategie zonnevelden 

 

Beste heer Kooy, 

 

Met deze mail reageer ik op de vragen die u stelt naar aanleiding van het raadsvoorstel strategie 

zonnevelden. Voor de volledigheid herhaal ik eerst de inleiding. Daarna worden de vragen individueel 

behandeld: 

 

Inleiding:  

2.2.4 Net als grondeigenaren wordt de gemeente naar aanleiding van vaststelling van de Kansenkaart 

regelmatig benaderd door initiatiefnemers voor het plaatsen van zonnevelden.  

Locaties waar al initiatieven spelen bieden kansen om snel te komen tot realisatie van zonnevelden.  

 

Vragen: 
1. Hoeveel initiatieven betreft dit en hoe kansrijk worden deze ingeschat?  
2. Zijn deze initiatieven al voldoende voor 50 ha in 2030?  
3. Zijn dit lokale initiatieven conform 100% lokaal eigendom of zijn dit ook commerciële 

initiatieven? 

 

Antwoorden: 
1. Er zijn meerdere initiatiefnemers die bij ons hebben aangeklopt, over de mogelijkheden om 

zonnevelden te plaatsen in onze gemeente. Dit zijn tot op heden hoofdzakelijk commerciële 
projectontwikkelaars. Het gaat in totaal om zo’n 5-10 partijen. 

2. Gezien het feit dat de gemeente Stichtse Vecht tot op heden nog geen concreet beleid had, 
zijn de plannen ook niet concreet aangeleverd. Een exact aantal hectare is zelden genoemd 
door de initiatiefnemers. 

3. Wij zijn hoofdzakelijk benaderd door projectontwikkelaars.  

 

2.4 Dit artikel gaat om de vervolgonderzoeken per focusgebied.  

Daarin staat “Dit onderzoek leidt tot tot een advies over de beste aanpak per focusgebied. Het ligt voor 

de hand om zo veel mogelijk via een tenderprocedure te streven naar een gelijk speelveld tussen 

initiatiefnemers en grondeigenaren “ 

 

Vragen:  
4. Hoe ziet een tenderprocedure voor lokale initiatiefnemers er uit?  
5. Zijn lokale initiatiefnemers daartoe in staat en hoe weten we dat? 

 

Antwoorden: 
4. Na het vaststellen van de strategie zonnevelden door uw raad zullen de genoemde 

vervolgonderzoeken worden uitgevoerd. Daarin zullen nadere regels worden opgesteld die het 
college zal publiceren. Op basis daarvan kunnen initiatiefnemers middels een BOPA-
procedure een omgevingsvergunning aanvragen voor het realiseren van een zonneveld. De 
strategie en de aanvullende regels zullen daarbij dan leidend zijn. 

5. Uit het onderzoek dat we hebben laten uitvoeren door energiecoöperatie 2030.nu blijkt dat 
lokale initiatiefnemers hiertoe in staat zijn. Op de uiteindelijke aanvragen hebben we geen 
invloed.  

 

4.3  Na 25 jaar wordt de exploitatie van het zonneveld beëindigd. We streven er naar dat na 25 jaar 

het zonneveld worden afgebroken en dat alle installaties, inclusief leidingen en fundamenten worden 

verwijderd. Circulariteit en hergebruik van materialen is daarbij van  belang. Daar zullen we 

initiatiefnemers op bevragen. Een goed ingepast zonneveld heeft een  positief effect op flora, fauna en 

bodemleven.  

 

Vragen: 

 
6. Waarom wordt de exploitatie beëindigd? 
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7. Waarom wordt de exploitatie na 25 jaar beëindigd? 
8. Als het zonneveld is afgebroken, wat gebeurt er dan met de betreffende grond? 
9. Is circulariteit van alle materialen een harde voorwaarde voor een vergunning? 

 

Antwoorden: 
6. Het rendement van zonnepanelen neemt in de loop der jaren af. In een businesscase wordt 

daar ook rekening mee gehouden en worden de panelen afgeschreven. Om verloedering in 
het landschap tegen te gaan is daarom gekozen om de exploitatie te beëindigen en de 
installaties, leidingen en fundamenten te verwijderen. 

7. De afschrijftermijn van zonnepanelen bedraagt 20 jaar. Door de exploitatie op 25 jaar te zetten 
bieden we initiatiefnemers enige flexibiliteit. Bovendien volgen de innovaties voor 
zonnepanelen elkaar snel op, waardoor een exploitatie van 25 jaar bij aanleg van de 
zonnevelden wel mogelijk kan zijn.  

8. Op het moment dat de exploitatie beëindigd wordt, wordt opnieuw bekeken wat met de grond 
moet gebeuren.  

9. We zetten in op circulariteit van de materialen en zullen de initiatieven daar op beoordelen.  

 

Na 6.2   

 

Vragen 
10. Wat kan de gemeente nog meer doen om lokale initiatieven te ondersteunen?  

a. Voorlichting?  
b. Begeleiding?  
c. Projectleiding?  
d. Garantiestelling vanuit de gemeente? 
e. Overige instrumenten? 

 

Antwoorden: 
10. Bij het onderzoek naar lokale initiatiefnemers is gebleken dat lokale partijen zelf de kennis en 

kunde hebben om een zonneveld te realiseren. Om een gelijk speelveld te creëren hebben wij 
daarom besloten geen aanvullende instrumenten beschikbaar te stellen voor initiatiefnemers.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Lau Bosse 

06-58076289 

 

 

 

Van: Andre Kooy <Andre.Kooy@quintus.nl>  

Verzonden: maandag 11 maart 2024 11:14 

Aan: Griffie, Gemeente Stichtse Vecht <griffie@stichtsevecht.nl> 

Onderwerp: FW: Vragen over strategie zonnevelden 

Urgentie: Hoog 

 

 

Geachte griffie 

Volgende week dinsdag wordt de strategie Zonnevelden besproken. 

Ik heb daar de volgende vragen over.  

Zouden jullie er voor kunnen zorgen dat de antwoorden er zijn voor de commissie vergadering en dat 

de vragen en antwoorden worden gedeeld met de andere commissieleden? 

Met vriendelijke groeten, Andre 

 

 

2.2.4 Net als grondeigenaren wordt de gemeente naar aanleiding van vaststelling van de Kansenkaart 

regelmatig benaderd door initiatiefnemers voor het plaatsen van zonnevelden.  

Locaties waar al initiatieven spelen bieden kansen om snel te komen tot realisatie van zonnevelden.  
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Vragen: 
1. Hoeveel initiatieven betreft dit en hoe kansrijk worden deze ingeschat?  
2. Zijn deze initiatieven al voldoende voor 50 ha in 2030?  
3. Zijn dit lokale initiatieven conform 100% lokaal eigendom of zijn dit ook commerciële 

initiatieven? 

 

2.4 Dit artikel gaat om de vervolgonderzoeken per focusgebied.  

Daarin staat “Dit onderzoek leidt tot tot een advies over de beste aanpak per focusgebied. Het ligt voor 

de hand om zo veel mogelijk via een tenderprocedure te streven naar een gelijk speelveld tussen 

initiatiefnemers en grondeigenaren “ 

 

Vragen:  
4. Hoe ziet een tenderprocedure voor lokale initiatiefnemers er uit?  
5. Zijn lokale initiatiefnemers daartoe in staat en hoe weten we dat? 

 

4.3  Na 25 jaar wordt de exploitatie van het zonneveld beëindigd. We streven er naar dat na  

25 jaar het zonneveld worden afgebroken en dat alle installaties, inclusief leidingen en  

fundamenten worden verwijderd. Circulariteit en hergebruik van materialen is daarbij van  

belang. Daar zullen we initiatiefnemers op bevragen. Een goed ingepast zonneveld heeft een  

positief effect op flora, fauna en bodemleven.  

 

Vragen: 

 
6. Waarom wordt de exploitatie beëindigd? 
7. Waarom wordt de exploitatie na 25 jaar beëindigd? 
8. Als het zonneveld is afgebroken, wat gebeurt er dan met de betreffende grond? 
9. Is circulariteit van alle materialen een harde voorwaarde voor een vergunning? 

 

Na 6.2   

 

Vragen 
10. Wat kan de gemeente nog meer doen om lokale initiatieven te ondersteunen?  

a. Voorlichting?  
b. Begeleiding?  
c. Projectleiding?  
d. Garantiestelling vanuit de gemeente? 
e. Overige instrumenten? 

 

 

 
 


